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Jasper Holla heeft sinds 28 jaar een bedrijf dat poppen maakt voor musea. Levensechte siliconen 
poppen met vaak originele historische kleding. De poppen worden door artiesten nagemaakt van 
foto’s, schetsen of schilderijen uit die periode in de geschiedenis. Daarnaast doet hij graag aan 
handballen. Een fitte vijftiger dus!

Met evenveel enthousiasme is hij jager. Als hij alle tijd die hij daaraan besteedt optelt, komt hij wel 
op twee volle werkdagen per week. Want naast het jagen, slacht hij het afschot zelf, samen met 
vrienden. Wat ze zelf niet opeten, verkopen ze via www.natuurlijkwild.com. Daarnaast zit Jasper 
in het bestuur van een WBE en is daar verantwoordelijk voor de PR.

Jagen is voor hem een totaalbeleving. Hij gaat elk jaar met zijn zoon naar Litouwen, waar hij 
bij vrienden verblijft. Naast het jagen op grofwild horen daar bijvoorbeeld ook het samen eten, 
zwemmen, een saunabezoek en culturele uitstapjes bij.

Natuurlijk Wild
“Via www.natuurlijkwild.com kan je wildpro-
ducten bestellen die je op afspraak kunt 
ophalen. Het is kleinschalig en zo moet dat 
ook blijven, maar het is wel ontzettend leuk. En 
lekker! Naast de meer bekende producten van 

wildsoorten als haas, hert en zwijn doen we veel 
met ganzenvlees.

Niet elke soort gans is geschikt voor elk product. 
De nijlgans is alleen lekker in de worst. Maar 
kolgans en brandgans zijn lekker vet; daar kan 
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je ganzenbiefstuk van maken, die je gewoon 
kan bakken. Grauwe gans kan best oud worden 
en hoe ouder hoe taaier, zo’n dier is een en al 
spieren. Maar je kan er prima worst van maken, 
of ganzenshoarma. Mensen zijn vaak verrast 
door de heerlijke smaak.

Gerookte ganzenborst is een echte delicatesse. 
We kiezen daar de mooiste stukken voor uit 
en halen de hagel er zoveel mogelijk uit met 
een magneet. De smaak is afhankelijk van 
hoe je het vlees bereidt. Je kunt het mooi rood 
laten en als carpaccio eten, meer rosé als 
voorgerechtje of wat langer gegaard in salade 
of als borrelhapje.

En mijn persoonlijke favoriet: ganzenpoot, zo 
lekker! Hier gaat wel even tijd in zitten, je moet 
de poten 3 tot 5 uur stoven. En dan af en toe 

even controleren of het vuur hoger of lager 
moet, zorgen dat het vlees niet droog komt te 
staan. En als het dan klaar is, gezellig met z’n 
allen de poten afkluiven. Mooie momenten!

Kijk, Natuurlijk Wild levert onder aan de streep 
geen geld op. Maar het helpt om meer begrip te 
krijgen. Mensen zijn vaak ‘tegen’ het doden van 
dieren, vooral dieren die ze sympathiek vinden. 
Bij mollen, muggen of ratten hebben ze daar 
veel minder moeite mee. Ik heb vaak discussies 
met deze tegenstanders. Dan vraag ik of ze 
vlees eten. Sommigen zijn vegetariër, maar 
dragen wel leren schoenen. Of ze gebruiken 
lippenstift, eten weleens snoep – allemaal 
dingen waar dierlijke producten in zitten. En 
waar dieren dus ook voor worden gedood. Zo 
help ik mensen reflecteren op hun eigen gedrag 
en denkbeelden. En dat werkt vaak goed.”
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Ganzenplan.nl
“Er zijn veel te veel ganzen in Noord-Holland. We 
hebben een ganzenparadijs gecreëerd, leuker 
dan hier wordt het niet. En als de winters zacht 
zijn, dan denken die ganzen Waarom voor een 
paar graadjes warmer helemaal naar Frankrijk 
vliegen? We blijven lekker hier! We schrikken 
omdat het nu te laat is en we heel veel schade 
hebben aan natuur en landbouw. We hadden 
veel eerder moeten ingrijpen.

Die vijf provincies die nu samenwerken aan één 
gezamenlijk faunabeheerplan voor ganzen. Op 
zich natuurlijk hartstikke goed dat iedereen kan 
meedenken. Maar als iedereen gaat roepen 
waar hij tegen is, dan heeft het weinig zin. Als 
je alleen maar tegen bent, dan komt er geen 
oplossing, dan verander je niks. Het is veel 
interessanter om te weten waar je voor bent. 
Dan kun je daar het gesprek over hebben: hoe 
kunnen we er samen voor zorgen dat dat ook 
in de plannen wordt meegenomen. Hoe vinden 

we samen oplossingen, kunnen we samen 
onderzoek doen naar wat goed werkt.”

FaunaSpot
“Ik vind FaunaSpot een goed en noodzakelijk ini-
tiatief. De huidige cultuur vraagt om registreren, 
wetenschappelijk analyseren en rapporteren. 
We moeten steeds beter aantonen waarom we 
dingen doen en hoe we dingen doen. 

Met de foto in FaunaSpot worden de data heel 
betrouwbaar en veel preciezer ten opzichte van 
het oude systeem. Je moet nu gelijk registreren. 
Dat vraagt wel om discipline; je moet het ook 
doen als het met bakken uit de lucht valt of 
als het ijskoud is. Mijn telefoon vindt dat ook 
niet altijd fijn, dan moet ik helemaal over het 
scherm hangen om de gegevens in te voeren. 
Maar het is belangrijk om het te doen. Want 
doen we het niet, dan levert dat problemen 
op voor de mensen die vergunningen moeten 
schrijven. En dus ook voor ons.”
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